



10200 No. 5 Road
Richmond, BC V7A 4E5
Phone (604) 275-1893
office.rcmbc@gmail.com
www.rcmbc.ca

教牧同工 Pastoral Team

湯偉明傳道/Pastor Kavance Tong 粵語事工 Cantonese Ministry
韋伯斯傳道/Pastor Michael Welbers 英語事工 English Ministry
劉春妍傳道/Pastor Theresa Liu 國語事工/Mandarin Ministry
陳甦靈傳道/Pastor Phebe Chan 兼職同工 P/T Minister
彭平原主任/Ivy Pang 兒童事工 Children Ministry Director

聚會時間 Worship	主日崇拜 Sunday Worship	主日學 Sunday School
粵語 Cantonese	上午 11:15am	上午 9:30am
國語 Mandarin	上午 9:30am	上午 11:15am
英語 English	上午 9:30am	上午 11:15am
兒童 Children	上午 9:30am	上午 11:15am

教會祈禱會 Prayer Meeting- 週三晚上 7:30pm Wed (Zoom)
帳號: 831 4780 1175 密碼: 10200

粵語團契 Cantonese Fellowships

常青團 Evergreen (年長兄弟 Seniors)
隔週二上午 10:00am Alternate Tue
迦密團 Carmel (55 後/plus) 隔週日下午 1:30pm Alternate Sun
以勒團 Jireh (中年 Middle age) 週五晚上 8:00pm Fri
以諾團 Enoch (年青夫婦 Young Couples)
週日下午 12:30pm Sun
以馬內利團 Emmanuel (Career 就業)
隔週二晚上 7:30pm Alternate Tue
隔週日下午 1:00pm Alternate Sun

英語及兒童團契 English & Children Fellowships

AWANA (Age 3 歲-Grade 6 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
RElevate (Grade 7-12 年級) 週五晚上 7:00pm Fri
Dunamis (College/Career 大學/就業青年) 週五晚上 8:00pm Fri

國語團契 Mandarin Fellowship 週五晚上 7:30pm Fri

粵語主日崇拜

2026 年 9 月 27 日上午 11:15

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【崇敬讚美】

序樂	安靜默禱
宣召	〈詩 34:3, 5〉 主席
讚美詩	〈讚美救主〉 會眾
詩歌	領詩/會眾
禱告	牧者

【恭聆主道】

讀經	〈瑪 3:13-18〉 主席
證道	〈一本「紀念冊」〉 黃吳劍麗師母
詩歌	〈至於我和我家〉 領詩/會眾
奉獻禱告	主席

【主內相交】

歡迎/報告	主席
同心讚美	〈榮耀歸神〉 會眾
祝福	牧者
殿樂	默禱敬拜

崇拜事工輪值

	本主日	下主日
主席	楊揚	郭成耀
講員	黃吳劍麗師母	湯偉明傳道
司琴	郭區以祺	郭區以祺
領詩	敬拜小組	陳俊榮
司事	劉笑華, 黃偉俊	梁金若蕙, 梁俊密
	梁陳瑞優	譚歐陽婉君
影音	黃國強, 吳漢華	趙翰頤, 梁隆海
10 月份主餐襄禮 郭成耀, 繆林司璘, 譚歐陽婉君		

國語主日崇拜

2026 年 9 月 27 日上午 9:30

本年度教會主題《在基督裏分外殷勤》彼後 1:3-11

【口唱心和讚美上帝】

序樂	安靜默禱
宣召	〈詩 101:1〉 主席
同心感恩	主席
會眾讚美	會眾
禱告/主禱文	劉春妍傳道

【虛心受教敬拜上帝】

讀經	〈門 1-25〉 主席
信息宣講	〈饒恕帶來祝福〉 劉春妍傳道
回應詩歌	〈寶貴十架〉

【關懷互愛見證上帝】

奉獻禱告	主席
祝福	劉春妍傳道
三一頌	會眾
安靜默禱	會眾
家事分享	劉春妍傳道

【崇拜后】主日學, 短禱會

崇拜事奉配搭		
	本主日	下主日
主席	何彤	何彤
講員	劉春妍傳道	陳蘇靈傳道
領詩	呂麗鳳	何彤
聖餐司事	-	許萊
招待	武玉金	蔡敏燕
兒童	蔡敏燕	朱靜賢
灯光影音	王繼明	張紹亮

10 月 3 日, 沒有靈修, 沒有國語團契。

電子奉獻地址 RCMBC E-Transfer: give@rcmbc.ca

EM Sunday Worship

Sept. 27 at 9:30 AM

Church Theme 2026 “MAKE EVERY EFFORT IN CHRIST” 2 Peter 1:3-11

Music Prelude

Call to Worship

Welcome & Announcements

Worship through Song: Worship Team

Worship Through the Word:

Worship that Glorifies God

Isaiah 6:1-7

Speaker: Michael Welbers

Worship through Song: Worship Team

Benediction: Pastor Michael

Next Week:

Speaker: Pastor Michael Welbers

Sermon Notes & Questions

tinyurl.com/rcmbc-em-sermon-notes



Connect with Us

tinyurl.com/rcmbc-em-connekt

Stay informed about ministries/events, request prayer, and more.

Announcements

1. Praise God that 2 of the nominated members accepted the nomination. Since the number of members who accepted the nomination matches the required number for 2027 deacon board, an election is not required. Therefore the list for the **2027 deacons is**: Staying deacons: Rowena Kwok, Valerie Tam, Helen Lee, Ben Lui, Jammes Wong. New deacons: Alex Chan, Terry Tang. The term for the 2027 deacons does not start until after the AGM in Feb 2027, but they are to sit in the deacon board meetings for the remaining months of 2026.
2. Join our **EM Prayer Gathering** next Sunday at 12:30pm in Room 204.
3. Our new fellowship for **English-speaking adults** is starting **this Tuesday Sep 29th**. For those who can come early, we will have a **basic dinner at 6 PM**, and then at 7 PM a time of worship, devotions, and connecting. We will meet every Tuesday evening at church, to help us get more connected, known, and cared for. Invest in your own walk with Christ and in encouraging others. Talk to Pastor Michael for more details.
4. **Special Thanksgiving offering in October**: In order to encourage the congregations to express thanksgiving to the Lord during the Thanksgiving season, a special “Thanksgiving Offering Envelope” is being inserted into the bulletins all Sundays of October.
5. Oct 11th is Thanksgiving joint worship and there will be **lunch** after. Sign up **starts today** and the following Sunday. Fee: Adult (11 and older) \$15, Children (4-10) \$5, Under 3 is free.
6. All Worship and AV Team members, and those interested in serving in those areas: Save the date for a **Worship Training Workshop** (in English, with possible translation via Livevoice), happening November 7 from 10:00 AM–3:30 PM (lunch and childcare provided). Please see the attachment for details.
7. You can still join **IMPACT** (IMplementing ACTION) on Sundays at 11:15, as we talk about *Building Up One Another*.
8. We will host a Cantonese seminar titled “**Will Planning**” on Sunday, October 4, from 1:30 pm to 3:30 pm at our church. The speaker will be lawyer Joshua Ho. Everyone is welcome to invite friends and family to attend
9. September 30th (Wednesday) the church office is **closed** for one day (for **Truth and Reconciliation**).

教會事工

1. 感謝主! 有兩位會友願意接受提名, 由於接受提名之人數連同留任執事人數, 符合執事會所議決之數目. 故無須進行選舉. 因此 **2027 年度執事名單如下**: 留任執事: 郭區以祺, 譚陳寶賢, 李陳冠恩, 呂明華, 黃國強, 新任執事: 陳俊榮, 鄧希維. 雖然下屆執事在明年 2 月會友大會後才正式上任, 候任執事將會列席本年度餘下之執事會會議, 並參與制定明年預算。
2. 教會將於 10 月 4 日星期日下午 1:30–3:30 在本堂舉辦未雨綢繆語講座: **遺囑規劃**, 講員: 何灝寧律師, 歡迎大家邀請親朋參加。
3. **英語事工**: 英語成人團契於 **9 月 29 日** 開始每週二晚上都會在教會聚會, 6 時提供簡便晚餐, 7 時開始敬拜、靈修等. 有意參加者請聯絡 Pastor Michael。
4. **感恩節特別奉獻**: 為鼓勵弟兄姊妹趁感恩節期間表達向主的感恩, 由下主日開始在每主日崇拜周刊附上「**感恩封**」方便弟兄姊妹以奉獻表達向神的感恩。
5. 10 月 11 日感恩節聯合崇拜後, 會設有**午餐**. 午餐報名於**今天開始**, 為期兩週. 費用: 成人 (11 歲及以上) \$15, 兒童 (4–10 歲) \$5, 3 歲或以下免費。
6. 「**敬拜培訓工作坊**」將於 11 月 7 日上午 10:00 至下午 3:30 舉行 (英文授課, 現場可透過 **LiveVoice** 提供翻譯) 請預留時間參加. 當天備有午餐及兒童看顧, 詳情請參閱附件。
7. **華聯會**將於 10 月 3 日假基督教領恩堂 (**2855 East 1st Ave., Vancouver**) 舉辦 “牧者與領袖裝備日”, 主題為 “認識 “東方閃電 (全能神) ” ”, 講員謝瑞龍牧師. 誠邀各華人教會的牧者、傳道人、長執、團契及教會領袖參加. 一同裝備自己, 守護教會, 持守真道。
8. 9 月 30 日 星期三 (**Truth and Reconciliation**) 假期, 教會辦公室**休息一天**。
9. 今個星期五有 **AWANA**, 崇拜後, 請大家幫忙把椅子疊起移去左右兩旁, 並且將禮堂外面雜誌架等物件搬回到禮堂或儲物室。

上週崇拜出席人數

Last Week's Worship Attendance

CM 粵語 71 人	MM 國語 26 人 (+ZOOM 4 人)
EM 英語 53 人	CJJ 小小耶穌恩友 15 人
cSS 兒童主日學 21 人	CJ 耶穌恩友 5 人
Awana (9/18) 41 人	